
Protokół 54/2024 
z posiedzenia Komisji Gospodarki,

które odbyło się 15 lutego 2024 r. w trybie stacjonarnym

Posiedzenie prowadził przewodniczący Komisji Gospodarki Jan Szynalski. Przewodniczący
Komisji po stwierdzeniu kworum otworzył obrady (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do
protokołu).

Przewodniczący poinformował, że wszyscy członkowie Komisji otrzymali porządek obrad.

Porządek obrad:

1. Przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu poprzedniego posiedzenia Komisji.
3. Informacja o realizacji  zadań z zakresu porządkowania nazewnictwa ulic

i numeracji adresowej w latach 2020-2023.
4. Omówienie  inwestycji  związanej  z  przebiegiem  realizacji  przebudowy

ul. Myśliwca i terenów przyległych.
5. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
6. Omówienie korespondencji.
7. Sprawy różne.

Przewodniczący Komisji  poinformował,  że nie  istnieje  zadanie  przebudowy ul.  Myśliwca,
w związku z czym ten punkt porządku obrad nie będzie omawiany na Komisji Gospodarki.

AD. 2 PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEGO POSIEDZENIA KOMISJI

Radni nie wnieśli uwag do protokołu.

Komisja przyjęła protokół przez aklamację.

AD. 3 INFORMACJA O REALIZACJI ZADAŃ Z ZAKRESU PORZĄDKOWANIA
NAZEWNICTWA  ULIC  I  NUMERACJI  ADRESOWEJ  W  LATACH  2020-2023  -
pismo  Zastępcy  Prezydenta  Miasta  Jadwigi  Zienkiewicz  z  dnia  30  stycznia  2024  r.
Nr GK.6625.3.2024.

Pan  Jarosław  Kudryk,  dyrektor  Wydziału  Geodezji  i  Kartografii,  streścił  przedłożony
materiał. 

Radni nie wnieśli uwag.

Komisja przyjęła Informację do akceptującej wiadomości.

AD. 4 ZAOPINIOWANIE MATERIAŁÓW SESYJNYCH

•  Sprawozdanie  z  wysokości  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  na  poszczególnych
stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu
terytorialnego za rok 2023 (LXVI/1)
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Sprawozdanie otrzymali wszyscy radni. Nie zgłoszono uwag.

Komisja przyjęła Sprawozdanie do akceptującej wiadomości.

• Informacja o sprzedaży lokali mieszkalnych i użytkowych w 2023 r. (LXVI/2)

Informację otrzymali wszyscy radni. Nie zgłoszono uwag.

Komisja przyjęła Informację do akceptującej wiadomości.

• Informacja  o  realizacji  inwestycji  Centrum  Kultury,  Nauki  i  Edukacji  Witelona.
Koszty  budowy,  koszty  wyposażenia,  aneksy,  koszty  zatrudnienia,  przyszłe  koszty
funkcjonowania (LXVI/3)

Informację otrzymali wszyscy radni. Nie zgłoszono uwag.

Komisja przyjęła Informację do akceptującej wiadomości.

• Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Legnicy w 2023
roku (LXVI/4)

Sprawozdanie otrzymali wszyscy radni. Nie zgłoszono uwag.

Komisja przyjęła Sprawozdanie do akceptującej wiadomości.

•  projekt uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody na najem lokalu  użytkowego na czas
nieoznaczony w drodze bezprzetargowej (1/LXVI)

Projekt otrzymali wszyscy radni. Nie zgłoszono uwag.

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymało się – 2, Komisja pozytywnie zaopiniowała  projekt
uchwały w  sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego na czas nieoznaczony
w drodze bezprzetargowej.

•  projekt uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody na najem lokalu  użytkowego na czas
oznaczony w drodze bezprzetargowej (2/LXVI)

Projekt otrzymali wszyscy radni. Nie zgłoszono uwag.

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymało się – 2, Komisja pozytywnie zaopiniowała  projekt
uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  najem  lokalu  użytkowego  na  czas  oznaczony
w drodze bezprzetargowej.

2



•  projekt  uchwały  w  sprawie  zasad  przeznaczania  do  sprzedaży  nieruchomości
gruntowych  oddanych  w  użytkowanie  wieczyste  oraz  szczegółowych  wytycznych
sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych (3/LXVI)

Projekt otrzymali wszyscy radni. Nie zgłoszono uwag.

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymało się – 0, Komisja pozytywnie zaopiniowała  projekt
uchwały w sprawie zasad przeznaczania do sprzedaży nieruchomości gruntowych oddanych
w  użytkowanie  wieczyste  oraz  szczegółowych  wytycznych  sprzedaży  nieruchomości
gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych.

•  projekt  uchwały  w  sprawie  warunków  udzielenia  bonifikat  od  ceny  sprzedaży
nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych (4/LXVI)

Projekt otrzymali wszyscy radni. Nie zgłoszono uwag.

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymało się – 0, Komisja pozytywnie zaopiniowała  projekt
uchwały  w  sprawie  warunków  udzielenia  bonifikat  od  ceny  sprzedaży  nieruchomości
gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych.

•  projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu
zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Legnicy  -  obszarów  dawnej  wsi  Przybków
w rejonie ul. Zielnej, Kosiarzy i Warzywne (5/LXVI)

Projekt otrzymali wszyscy radni. Nie zgłoszono uwag.

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymało się – 0, Komisja pozytywnie zaopiniowała  projekt
uchwały w  sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego  miasta  Legnicy  -  obszarów dawnej  wsi  Przybków w rejonie  ul.  Zielnej,
Kosiarzy i Warzywne.

•  projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  planu  ogólnego  miasta
Legnicy (6/LXVI)

Projekt otrzymali wszyscy radni. Nie zgłoszono uwag.

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymało się – 0, Komisja pozytywnie zaopiniowała  projekt
uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego miasta Legnicy.

AD. 5 KORESPONDENCJA

I. Do  radnych  wpłynęło  pismo  pracowników  Centrum  Pomocy  Psychologiczno-
Pedagogicznej  w sprawie zwiększenia wysokości dodatku za trudne warunki pracy.
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Komisja zapoznała się z pismem.

II. Do  radnych  wpłynęło  pismo  Organizacji  Międzyzakładowej  NSZZ  „Solidarność”
w  Miejskim  Ośrodku  Pomocy  Społecznej  w  Legnicy  w  sprawie  niezrealizowania
przez Prezydenta Miasta pełnych zapisów zawartego wcześniej porozumienia.

Komisja zapoznała się z pismem.

AD. 6 SPRAWY RÓŻNE

Brak spraw różnych.

Przewodniczący  Komisji  podziękował  radnym  oraz  zaproszonym  gościom  za  udział
w posiedzeniu i zakończył obrady Komisji.

Sporządziła: Marta Kowalczyk                                                                   

  Przewodniczący                    
               Komisji Gospodarki                     

      Jan Szynalski               
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